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Er det noe i den nye standarden som har betydning for tilskudd 
til skogbruksplanlegging?

Først og fremst nytt kravpunkt 23 om BVO –biologisk viktige områder.

Som vi har fått henvendelser på fra Statsforvalter og Norges Skogeierforbund/PEFC
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Vi forholder oss til gjeldende forskrift om tilskudd til 
skogbruksplanleggingen

• En skogbruksplan eller ressursoversikt skal omfatte informasjon om miljøverdier knyttet til biologisk mangfold.

 

• Ved skogbruksplanlegging der det gis tilskudd skal fastsatte standarder og takstmetoder følges.  
Landbruksdirektoratet fastsetter og godkjenner slike standarder.

• Takstmetodikk for miljøregistreringer er beskrevet i egen håndbok (For tiden – MiS veileder).

• Oversikter over miljøverdiene som framkommer gjennom skogbruksplanleggingen skal være offentlig 
tilgjengelige (innebærer innlegging i Skogportalen).
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Vi har ennå ikke konkludert i hvilken grad det kan gis tilskudd til 
kartlegging av BVO

• Vi mener det mangler kunnskap om omfang, kostnader og konsekvenser.

 

• Viktig å teste ut, få erfaring.

• Vår antatt største utfordring er knyttet til kantsoner. Vi ba derfor Norges Skogeierforbund om et notat for 
hvordan man ser for seg å håndtere dette. Det har vi fått, og det vil sammen med de øvrige arealkravene til 
BVO være grunnlag for våre føringer for tilskudd. 

• Vi mener det i en prøveperiode er greit å bruke et avgrenset tilskuddsbeløp til utvelgelse og kartfesting av  BVO 
i noen skogbruksplanprosjekter for å få erfaring. Vi ønsker at Statsforvalter avtaler omfang etc for aktuelle 
prosjekter med oss inntil vi eventuelt kommer opp med retningslinjer for dette.
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